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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
KépviselőcsoOortja

Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„ A fennmaradó művészetoktatási intézmények számára kínál-e a Kormány valamilyen

segítséget ahhoz, hogy ne csökkenjen az egy gyermekre eső pedagógusok száma s ezáltal a

szakmai munka színvonala?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok

benyújtani Dr. Hiller István Oktatási és Kulturális Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter úr!

K/3564 szám alatt beadott írásbeli kérdésemre adott válaszából nem kaptam feleltet egy a

szakma által és általam is fontosnak tartott kérdésemre .

Tisztelt Miniszter úr!

A fennmaradó művészetoktatási intézmények számára kínál-e a Kormány valamilyen

segítséget ahhoz, hogy ne csökkenjen az egy gyermekre eső pedagógusok száma s ezáltal a

szakmai munka színvonala?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2007 . szeptember 15 .
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Erdős Norbert
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